
 
Kunnanhallituksen edustajien nimeäminen lautakuntiin 
  
Kunnanhallitus 09.06.2025 § 131    
84/00.02.01/2025    
 
 
 Asian valmistelija(t): talous- ja hallintojohtaja Matias Penttinen 

 
Hallintosäännön 131 §:n mukaan kunnanhallitus voi määrätä muihin 
toimielimiin edustajansa, jolla on läsnäolo- ja puheoikeus toimielimen 
kokouksessa. Edustajaksi voidaan määrätä myös kunnanhallituksen 
varajäsen tai kunnanjohtajan. 

  
Hallintosäännön 130 §:n mukaan kunnanhallituksen puheenjohtajalla ja 
kunnanjohtajalla on läsnäolo- ja puheoikeus muiden toimielinten 
kokouksessa, ei kuitenkaan tarkastuslautakunnan eikä valtuuston 
tilapäisen valiokunnan kokouksessa eikä vaalilaissa säädettyjen 
vaalitoimielinten kokouksissa. 

  
Kuntalain 18.2 §:n sekä hallintosäännön 130 § mukaan valtuuston 
puheenjohtajalla ja varapuheenjohtajalla on  läsnäolo- ja 
puheoikeus kunnanhallituksen kokouksessa. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Harri Nissinen 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus määrää toimikaudeksi 1.6.2025-31.5.2029 varsinaiset 
edustajat ja heille varaedustajat hyvinvointi- ja sivistyslautakuntaan, Puulan 
seutuopiston opistolautakuntaan sekä tekniseen lautakuntaan. 
 

Päätös Jarmo Liukkonen esitti kunnanhallituksen edustajaksi hyvinvointi- ja 
sivistyslautakuntaan Vuokko Lehtosta ja tekniseen lautakuntaan Arja 
Halista.  
 
Iiris Ilmonen esitti kunnanhallituksen edustajaksi hyvinvointi- ja 
sivistyslautakuntaan Mari Mäkistä. 
 
Puheenjohtaja määritti 5 minuutin kokoustauon ja kokous jatkui klo. 18.27 
nimenhuudon jälkeen.  
 
Kunnanhallituksen puheenjohtaja määritti äänestysesityksen, jossa ne, 
jotka kannattavat hyvinvointi- ja sivistyslautakuntaan edustajaksi Vuokko 
Lehtosta, äänestävät JAA ja ne, jotka kannattavat Mari Mäkistä, 
äänestävät EI.  
 
Äänestyksessä annettiin 5 JAA ja 4 EI -ääntä  
 
Kunnanhallituksen edustajaksi hyvinvointi- ja sivistyslautakuntaan valittiin 
Vuokko Lehtonen ja tekniseen lautakuntaan Arja Halinen.  
 
Iiris Ilmonen esitti kunnanhallituksen varaedustajaksi hyvinvointi- ja 
sivistyslautakuntaan Mari Mäkistä ja tekniseen lautakuntaan Jussi 
Lehtosta.  
 
Hyväksyttiin yksimielisesti.  
 
Kalle Willman jätti asiassa eriävän mielipiteen. 

 


